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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mivel magyarázza, hogy az elmúlt 3 évben a Budapesti
Szent Margit Kórházban mutatták ki a legtöbb Clostridium difficile fertőzést?" 

Tisztelt Miniszter úr!

A Direkt36 oknyomozó portál újabb, intézményi szinten bontott adatokat közölt a kórházi 
fertőzésekről. A számokból azt látjuk, hogy a Clostridium difficile fertőzés évek óta a Budapesti 
Szent Margit Kórházban fordul elő a leggyakrabban. A kórház e fertőzés vonatkozásában már 
korábban is a 10 legrosszabb helyzetben lévő intézmény között volt, de az elmúlt három évben a 
leginkább érintett kórházzá vált. Sajnos a multirezisztens kórokozók okozta fertőzésekben is 
jelentős emelkedés figyelhető meg. 2021 és 2022 között közel kétszeresére nőtt az ilyen fertőzések 
előfordulása, így a kórház 2022-re a 7. legrosszabb adatot produkálta. 

Kérem, hogy válaszoljon a kérdéseimre.

• Mivel magyarázza, hogy már 3 éve a Budapesti Szent Margit Kórházban van a legtöbb 
Clostridium difficile fertőzés?

• 3 év alatt miért nem sikerült megoldani a problémát?
• Milyen terveik vannak ennek a rendkívül aggasztó helyzetnek a kezelésére?
• Mire számíthatnak a Budapesti Szent Margit Kórház betegei a kormánytól?


